

Title (en)

Method for mechanical application of a replaceable label to a container and labelling device for carrying out the method

Title (de)

Verfahren zum maschinellen Anbringen eines austauschbaren Etiketts an einem Behälter sowie Etikettiervorrichtung zur Durchführung des Verfahrens

Title (fr)

Procédé destiné à l'application mécanique d'une étiquette échangeable sur un récipient et dispositif d'étiquetage destiné à la réalisation du procédé

Publication

EP 1864912 A1 20071212 (DE)

Application

EP 07405160 A 20070605

Priority

CH 9122006 A 20060607

Abstract (en)

The method involves holding two parallel rails (19, 20) with a labelling holder (18). In a first step (55, 58), the label (27) is led and aligned on bus rails (19, 20). In a second step the label is inserted with the help of management resources (55, 56) in the holding rails to the container. An independent claim is included for labeling device for carrying out the method.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum maschinellen Anbringen eines austauschbaren Etiketts (27) an einem Behälter (10), welcher eine zwei parallele Halteschienen (19, 20) umfassende Etikettenhalterung (18) aufweist. Eine einfache, schnell und sichere Etikettierung wird dadurch erreicht, dass in einem ersten Schritt Mittel (55, 56) zur Führung des Etiketts (27) auf die Halteschienen (19, 20) ausgerichtet werden, und dass in einem zweiten Schritt das anzubringende Etikett (27) mit Hilfe der Führungsmittel (55, 56) in die Halteschienen (19, 20) am Behälter (10) eingeschoben wird.

IPC 8 full level

B65C 9/26 (2006.01); **B65D 25/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65C 9/26 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 29818633 U1 19990624 - HSW GMBH PAPER OUTPUT MANAGEME [DE]
- [A] DE 19754542 A1 19980709 - KNAPP LOGISTIK AUTOMATION [AT]
- [A] EP 1247774 A1 20021009 - SHORTT FREDERICK JOHN [IT], et al

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1864912 A1 20071212; CH 702488 B1 20110715

DOCDB simple family (application)

EP 07405160 A 20070605; CH 9122006 A 20060607